
Årsberetning for badminton 2023 

Vi prøvede denne sæson at flytte ungdom til en anden dag i håb om flere tilmeldinger, 

men desværre uden held. Vi har derfor desværre være nødsaget til at lukke 

ungdomsholdene denne sæson grundet for få tilmeldinger. Men vil tage nye tiltag den 

kommende sæson i håb på at få et hold op og køre. 

På fællespils holdet var der 19 tilmeldte og en bane var udlejet til motionsspillere om 

mandagen.  

På seniorholdet har der været god opbakning med 19 tilmeldinger hvilket er en 

fremgang fra sidste år. Der er en bane udlejet om mandagen og torsdagsholdet har 

bla. fået tilgang af spillere fra andre byer. 
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